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29.6.2023 (SITA.sk) - „Argument Ficom" je už obsahovo vyprázdnenou formulou. Poniektorí politickí predstavitelia to však stále
nepochopili a dosiaľ ho využívajú na zvyšovanie svojich preferencií.

„Takýto prístup sa ale ukazuje ako bezzubý a scestný," myslí si politológ Ján Ruman z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity
Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Na kauzy Smeru sa už zabudlo

Podľa Rumana mala z politologického hľadiska táto formula význam pred parlamentnými voľbami v roku 2020, keď voličstvo hľadalo
alternatívu k dominancii strany Smer – sociálna demokracia (Smer-SD).

Politológ je toho názoru, že na „argument Ficom" už väčšina elekrotátu nebude počúvať, a to z toho dôvodu, že situácia sa zmenila.

„Mnohí ľudia majú zažitú skúsenosť, že bez Fica bolo horšie po všetkých stránkach a tiež na mnohé kauzy Smeru už zabudli. Fico a
Smer tak pôsobia ako subjekt, ktorý je síce známy, ktorý tu už bol, ale koniec koncov 'by mohlo byť aj horšie'," vraví politológ.

Tri roky marazmu a nekompetentnosti

V súčasnosti je podľa Rumana strana Smer-SD, a najmä jej predseda Robert Fico, považovaná za subjekt, ktorý by mohol po troch
rokoch marazmu a nekompetentnosti predošlých vlády prispieť k stabilizácii Slovenska.

„Dôsledky konaní Matoviča a Hegera vlastne znovuzrodili Fica. Takýto významný politický obrat sa v krátkej histórii Slovenska ešte
neudial. Nepodarilo sa to HZDS ani SDKÚ," uviedol politológ.

Ruman je názoru, že politika sa v súčasnosti zredukovala na „volebný marketing, negatívne predvolebné kampane a permanentnú
nevydarenú šou" a je obsahovo vyprázdnená. S tým podľa neho súvisí aj úroveň politickej kultúry politických predstaviteľov, politických
programov, ale i voličských nálad a toho, čo elektorátu stačí.

„Slovensko sa nachádza v politickej kríze," skonštatoval.

Autor: FinReport.sk
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29. 06. 2023

Katarína Lörincová

„Argument Ficom“ je už obsahovo vyprázdnenou formulou. Poniektorí politickí predstavitelia to však stále nepochopili a dosiaľ ho
využívajú na zvyšovanie svojich preferencií.

„Takýto prístup sa ale ukazuje ako bezzubý a scestný,“ myslí si politológ Ján Ruman z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity
Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Na kauzy Smeru sa už zabudlo

Podľa Rumana mala z politologického hľadiska táto formula význam pred parlamentnými voľbami v roku 2020, keď voličstvo hľadalo
alternatívu k dominancii strany Smer – sociálna demokracia (Smer-SD).

Politológ je toho názoru, že na „argument Ficom“ už väčšina elekrotátu nebude počúvať, a to z toho dôvodu, že situácia sa zmenila.

Podporte kvalitný nezávislý obsah

Autor: SITA, Katarína Lörincová
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30.6.2023 (SITA.sk) – „Argument Ficom” je už obsahovo vyprázdnenou formulou. Poniektorí politickí predstavitelia to však stále
nepochopili a dosiaľ ho využívajú na zvyšovanie svojich preferencií.

„Takýto prístup sa ale ukazuje ako bezzubý a scestný,” myslí si politológ Ján Ruman z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity
Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Na kauzy Smeru sa už zabudlo

Podľa Rumana mala z politologického hľadiska táto formula význam pred parlamentnými voľbami v roku 2020, keď voličstvo hľadalo
alternatívu k dominancii strany Smer – sociálna demokracia (Smer-SD).

Politológ je toho názoru, že na „argument Ficom” už väčšina elekrotátu nebude počúvať, a to z toho dôvodu, že situácia sa zmenila.

„Mnohí ľudia majú zažitú skúsenosť, že bez Fica bolo horšie po všetkých stránkach a tiež na mnohé kauzy Smeru už zabudli. Fico a
Smer tak pôsobia ako subjekt, ktorý je síce známy, ktorý tu už bol, ale koniec koncov ‘by mohlo byť aj horšie’,” vraví politológ.

Tri roky marazmu a nekompetentnosti

V súčasnosti je podľa Rumana strana Smer-SD, a najmä jej predseda Robert Fico, považovaná za subjekt, ktorý by mohol po troch
rokoch marazmu a nekompetentnosti predošlých vlády prispieť k stabilizácii Slovenska.

„Dôsledky konaní Matoviča a Hegera vlastne znovuzrodili Fica. Takýto významný politický obrat sa v krátkej histórii Slovenska ešte
neudial. Nepodarilo sa to HZDS ani SDKÚ,” uviedol politológ.

Ruman je názoru, že politika sa v súčasnosti zredukovala na „volebný marketing, negatívne predvolebné kampane a permanentnú
nevydarenú šou” a je obsahovo vyprázdnená. S tým podľa neho súvisí aj úroveň politickej kultúry politických predstaviteľov, politických
programov, ale i voličských nálad a toho, čo elektorátu stačí.

„Slovensko sa nachádza v politickej kríze,” skonštatoval.

Viac k témam: Politológ, Predčasné voľby na Slovensku 2023, Predseda strany Smer-SD

Zdroj: SITA.sk – Platí ešte na voličov „argument Ficom“? Takýto významný obrat sa podľa politológa ešte neudial © SITA Všetky práva
vyhradené.

- Reklama -

Autor: SITA

https://monitora.sk/
https://app.monitora.sk/article/1183312002/cc7f4513228951ec2f19?topic_monitor=30189&auth=eyJ0eXAiOiJKV1QiLCJhbGciOiJIUzI1NiJ9.eyJleHAiOjE2OTA5NjYzMzEsIndpZCI6MTAwNzQsImFpZCI6MTE4MzMxMjAwMiwidGlkIjozMDE4OX0.Z-sN308LM8PQp-my5Jz5OVK5haWuKeYM0IuXZrGPTGA
https://www.parlamentnelisty.sk/spravy/536282/plati-este-na-volicov-argument-ficom-takyto-vyznamny-obrat-sa-podla-politologa-este-neudial/


Monitora s. r. o. | monitora.sk 5

Leto plné umenia a kultúry v Botanickej záhrade UPJŠ  
  29. 6. 2023, 9:06, Zdroj: indexmag.sk , Sentiment: Pozitívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla

Jozefa Šafárika v Košiciach, UPJŠ
Dosah: 16 GRP: 0,00 OTS: 0,00 AVE: 31 EUR 

Leto plné umenia a kultúry v Botanickej záhrade UPJŠ

Pridajte komentár

3 min. čítania

Vedenie Botanickej záhrady (BZ) Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach (UPJŠ) pozýva všetkých záujemcov o kultúru a umenie
do jej príjemného vonkajšieho prostredia už po štvrtýkrát. Po úspešných letných koncertoch, ktoré sa organizujú v botanickej záhrade od
roku 2020, prichádzame tento rok s dvoma žánrovo odlišnými koncertmi.

Letnú sezónu kultúry odštartuje vystúpenie komorného zmiešaného zboru a sláčikového orchestra Piccolo coro & Piccola orchestra v
nedeľu 2. júla 2023 o 18. hodine. Súbor pôsobí v Prahe a v súčasnosti má 39 členov. Dramaturgia sa snaží poslucháčom sprostredkovať
zaujímavé skladby všetkých hudobných epoch a rôznych žánrov. Prevažujú diela s duchovnou tematikou, pričom významné zastúpenie
má hudba 20. a 21. storočia. Súbor diriguje zbormajster, dirigent a pedagóg Marek Valášek. Na koncerte v botanickej záhrade zaznejú
známe skladby Leonarda Bernsteina, Ennia Morriconeho, Ivana Hrušovského či Edwarda Elgara. Významný pražský ansámbel navštívil
Slovensko na pozvanie zboru UPJŠ Chorus Universitatis Šafarikianae, pri tejto príležitosti sa koná niekoľko koncertov v Košiciach,
Kežmarku a Levoči.

Zdroj: Botanická záhrada UPJŠ Košice

Program kultúrneho leta bude pokračovať v nedeľu 30. júla 2023 so začiatkom o 18.00 hod. vystúpením známeho umelca Roba
Opatovského s kapelou v zložení: Roman Mečiar – gitara, Ondrej Juraši – trúbka a akordeón, Michal Fedor – bicie nástroje a Ladislav
Demčák – zvukový majster. Odznejú piesne Muž a žena, Tancuj, Keď muž miluje ženu, Prílev energie a mnohé ďalšie. Zakúpiť si
vstupenky na koncerty je možné prostredníctvom portálu tootoot.fm.

reklama

Okrem skvelých hudobných výkonov bude súčasťou kultúrneho leta aj výtvarná výstava v netradičnom priestore skleníka. Pôjde o
výstavu absolventa Akademie výtvarných umění v Prahe Michala Nagypála, ktorý sa špecializuje na olejomaľbu, ilustrácie a sochárstvo.
„Stáva sa už tradíciou, že súčasťou kultúrneho leta v botanickej záhrade je aj výtvarné umenie. Po úspešnej výstave obrazov Andreja
Dúbravského alebo minuloročnej výstave sôch v exteriéri záhrady v rámci projektu SCUPA – Sculpture Park, to bude tento rok výstava
Stromy majú oči, ktorá potrvá od 6. júla do 3. septembra 2023. Autor je vo svojich dielach fascinovaný iluzívnym dojmom reality a jeho
obrazy vyjadrujú symbolický a realisticko-mystický charakter. Kurátorkou výstavy bude Ruth Pochybová a vernisáž výstavy sa uskutoční
5. júla o 18. hodine vo vestibule administratívnej budovy botanickej záhrady,“ informuje a na podujatia pozýva prof. RNDr. Pavol Mártonfi,
PhD., riaditeľ Botanickej záhrady UPJŠ v Košiciach.

Okrem kultúrnych podujatí čaká na návštevníkov estetický zážitok aj pri samotnej prechádzke záhradou. Aktuálne kvitnú mnohé trvalky,
letničky či ruže. Počas prázdninových mesiacov môžete navštíviť botanickú záhradu denne. Vonkajší areál bude v riadnom režime mimo
koncertov sprístupnený verejnosti v čase od 9.00 do 18.00 hod., expozície v skleníkoch do 17.00 hod.

Foto: Botanická záhrada UPJŠ Košice

tlačová správa
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Poslanci Národnej rady SR v utorok hlasujú o návrhu na odvolanie vlády.

„Argument Ficom" je už obsahovo vyprázdnenou formulou. Poniektorí politickí predstavitelia to však stále nepochopili a dosiaľ ho
využívajú na zvyšovanie svojich preferencií.

Fotogaléria

13

fotiek v galérii

„Takýto prístup sa ale ukazuje ako bezzubý a scestný,“ myslí si politológ Ján Ruman z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity
Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach. Podľa neho mala z politologického hľadiska táto formula význam pred parlamentnými voľbami v
roku 2020, keď voličstvo hľadalo alternatívu k dominancii strany Smer – sociálna demokracia (Smer-SD). Politológ je toho názoru, že na
„argument Ficom" už väčšina elekrotátu nebude počúvať, a to z toho dôvodu, že situácia sa zmenila . „Mnohí ľudia majú zažitú
skúsenosť, že bez Fica bolo horšie po všetkých stránkach a tiež na mnohé kauzy Smeru už zabudli. Fico a Smer tak pôsobia ako subjekt,
ktorý je síce známy, ktorý tu už bol, ale koniec koncov „by mohlo byť aj horšie“," vraví politológ.

V súčasnosti je podľa Rumana strana Smer-SD, a najmä jej predseda Robert Fico, považovaná za subjekt, ktorý by mohol po troch
rokoch marazmu a nekompetentnosti predošlých vlády prispieť k stabilizácii Slovenska. „Dôsledky konaní Matoviča a Hegera vlastne
znovuzrodili Fica. Takýto významný politický obrat sa v krátkej histórii Slovenska ešte neudial. Nepodarilo sa to HZDS ani SDKÚ," uviedol
politológ.

Podľa Rumana je reálne, že by Smer mohol vyhrať voľby, no podotkol, že dôležité bude povolebné usporiadanie. „Osobne si myslím, že
Hlas pôjde so Smerom do vlády, hoci svoju spoluprácu môže podmieniť neúčasťou Republiky v nej. Tých konštelácií sa javí viac. Ja sa
ale domnievam, že Fico je skúsený politický obchodník a pragmatik. Byť vo vláde je taká politická výhoda a nielen politická, ktorá sa
ťažko odmieta," konštatuje politológ. Zdôraznil však, že podstatné budú volebné zisky jednotlivých politických subjektov. Na novú vládnu
koalíciu by podľa neho možno stačilo i spojenie strán Smer a Hlas s hnutím Sme rodina.

Ruman je názoru, že politika sa v súčasnosti zredukovala na „volebný marketing, negatívne predvolebné kampane a permanentnú
nevydarenú šou" a je obsahovo vyprázdnená. S tým podľa neho súvisí aj úroveň politickej kultúry politických predstaviteľov, politických
programov, ale i voličských nálad a toho, čo elektorátu stačí. „Slovensko sa nachádza v politickej kríze," skonštatoval.

Autor: SITA
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„Argument Ficom" je už obsahovo vyprázdnenou formulou. Poniektorí politickí predstavitelia to však stále nepochopili a dosiaľ ho
využívajú na zvyšovanie svojich preferencií. „Takýto...

29.6.2023 (SITA.sk) - „Argument Ficom" je už obsahovo vyprázdnenou formulou. Poniektorí politickí predstavitelia to však stále
nepochopili a dosiaľ ho využívajú na zvyšovanie svojich preferencií.

„Takýto prístup sa ale ukazuje ako bezzubý a scestný," myslí si politológ Ján Ruman z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity
Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Na kauzy Smeru sa už zabudlo

Podľa Rumana mala z politologického hľadiska táto formula význam pred parlamentnými voľbami v roku 2020, keď voličstvo hľadalo
alternatívu k dominancii strany Smer – sociálna demokracia (Smer-SD).

Politológ je toho názoru, že na „argument Ficom" už väčšina elekrotátu nebude počúvať, a to z toho dôvodu, že situácia sa zmenila.

„Mnohí ľudia majú zažitú skúsenosť, že bez Fica bolo horšie po všetkých stránkach a tiež na mnohé kauzy Smeru už zabudli. Fico a
Smer tak pôsobia ako subjekt, ktorý je síce známy, ktorý tu už bol, ale koniec koncov 'by mohlo byť aj horšie'," vraví politológ.

Tri roky marazmu a nekompetentnosti

V súčasnosti je podľa Rumana strana Smer-SD, a najmä jej predseda Robert Fico, považovaná za subjekt, ktorý by mohol po troch
rokoch marazmu a nekompetentnosti predošlých vlády prispieť k stabilizácii Slovenska.

„Dôsledky konaní Matoviča a Hegera vlastne znovuzrodili Fica. Takýto významný politický obrat sa v krátkej histórii Slovenska ešte
neudial. Nepodarilo sa to HZDS ani SDKÚ," uviedol politológ.

Ruman je názoru, že politika sa v súčasnosti zredukovala na „volebný marketing, negatívne predvolebné kampane a permanentnú
nevydarenú šou" a je obsahovo vyprázdnená. S tým podľa neho súvisí aj úroveň politickej kultúry politických predstaviteľov, politických
programov, ale i voličských nálad a toho, čo elektorátu stačí.

„Slovensko sa nachádza v politickej kríze," skonštatoval.

Autor: 24hod.sk - 24 hodín s.r.o. - WebSys s.r.o.
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Platí ešte na voličov „argument Ficom“? Takýto významný obrat sa podľa politológa ešte neudial

29. 06. 2023

Slovensko

SITA Slovenska tlacova agentura

29.6.2023 (SITA.sk) – „Argument Ficom“ je už obsahovo vyprázdnenou formulou. Poniektorí politickí predstavitelia to však stále
nepochopili a dosiaľ ho využívajú na zvyšovanie svojich preferencií.

„Takýto prístup sa ale ukazuje ako bezzubý a scestný,“ myslí si politológ Ján Ruman z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity
Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Na kauzy Smeru sa už zabudlo

Podľa Rumana mala z politologického hľadiska táto formula význam pred parlamentnými voľbami v roku 2020, keď voličstvo hľadalo
alternatívu k dominancii strany Smer – sociálna demokracia (Smer-SD).

Politológ je toho názoru, že na „argument Ficom“ už väčšina elekrotátu nebude počúvať, a to z toho dôvodu, že situácia sa zmenila.

„Mnohí ľudia majú zažitú skúsenosť, že bez Fica bolo horšie po všetkých stránkach a tiež na mnohé kauzy Smeru už zabudli. Fico a
Smer tak pôsobia ako subjekt, ktorý je síce známy, ktorý tu už bol, ale koniec koncov ‚by mohlo byť aj horšie‘,“ vraví politológ.

Tri roky marazmu a nekompetentnosti

V súčasnosti je podľa Rumana strana Smer-SD, a najmä jej predseda Robert Fico, považovaná za subjekt, ktorý by mohol po troch
rokoch marazmu a nekompetentnosti predošlých vlády prispieť k stabilizácii Slovenska.

„Dôsledky konaní Matoviča a Hegera vlastne znovuzrodili Fica. Takýto významný politický obrat sa v krátkej histórii Slovenska ešte
neudial. Nepodarilo sa to HZDS ani SDKÚ,“ uviedol politológ.

Ruman je názoru, že politika sa v súčasnosti zredukovala na „volebný marketing, negatívne predvolebné kampane a permanentnú
nevydarenú šou“ a je obsahovo vyprázdnená. S tým podľa neho súvisí aj úroveň politickej kultúry politických predstaviteľov, politických
programov, ale i voličských nálad a toho, čo elektorátu stačí.

„Slovensko sa nachádza v politickej kríze,“ skonštatoval.

Viac k témam: Politológ, Predčasné voľby na Slovensku 2023, Predseda strany Smer-SD

Zdroj: SITA.sk – Platí ešte na voličov „argument Ficom“? Takýto významný obrat sa podľa politológa ešte neudial © SITA Všetky práva
vyhradené.
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Dôsledky konaní Matoviča a Hegera podľa politológa vlastne znovuzrodili Fica.

29.6.2023 (SITA.sk) – „Argument Ficom” je už obsahovo vyprázdnenou formulou. Poniektorí politickí predstavitelia to však stále
nepochopili a dosiaľ ho využívajú na zvyšovanie svojich preferencií.

„Takýto prístup sa ale ukazuje ako bezzubý a scestný,” myslí si politológ Ján Ruman z Katedry politológie Filozofickej fakulty Univerzity
Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.

Na kauzy Smeru sa už zabudlo

Podľa Rumana mala z politologického hľadiska táto formula význam pred parlamentnými voľbami v roku 2020, keď voličstvo hľadalo
alternatívu k dominancii strany Smer – sociálna demokracia (Smer-SD).

Politológ je toho názoru, že na „argument Ficom” už väčšina elekrotátu nebude počúvať, a to z toho dôvodu, že situácia sa zmenila.

„Mnohí ľudia majú zažitú skúsenosť, že bez Fica bolo horšie po všetkých stránkach a tiež na mnohé kauzy Smeru už zabudli. Fico a
Smer tak pôsobia ako subjekt, ktorý je síce známy, ktorý tu už bol, ale koniec koncov ‘by mohlo byť aj horšie’,” vraví politológ.

Tri roky marazmu a nekompetentnosti

V súčasnosti je podľa Rumana strana Smer-SD, a najmä jej predseda Robert Fico, považovaná za subjekt, ktorý by mohol po troch
rokoch marazmu a nekompetentnosti predošlých vlády prispieť k stabilizácii Slovenska.

Hnutie Sme rodina chce pre slovenské rodiny štyri istoty, najdôležitejšou sú domáce potraviny za férove ceny (video)

„Dôsledky konaní Matoviča a Hegera vlastne znovuzrodili Fica. Takýto významný politický obrat sa v krátkej histórii Slovenska ešte
neudial. Nepodarilo sa to HZDS ani SDKÚ,” uviedol politológ.

Ruman je názoru, že politika sa v súčasnosti zredukovala na „volebný marketing, negatívne predvolebné kampane a permanentnú
nevydarenú šou” a je obsahovo vyprázdnená. S tým podľa neho súvisí aj úroveň politickej kultúry politických predstaviteľov, politických
programov, ale i voličských nálad a toho, čo elektorátu stačí.

„Slovensko sa nachádza v politickej kríze,” skonštatoval.

Viac k témam: Politológ, Predčasné voľby na Slovensku 2023, Predseda strany Smer-SD

Zdroj: SITA.sk – Platí ešte na voličov „argument Ficom“? Takýto významný obrat sa podľa politológa ešte neudial © SITA Všetky práva
vyhradené.

Autor: isita || | | isita || isita
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Rubrika: ANKETA

Kyberbezpeènostná komunita hodnotí prvý polrok 2023 na Slovensku. Hovoria o tom, èo považujú za pozoruhodnú udalosť alebo jav v
kyberbezpeènosti, èo ich potešilo alebo sklamalo. A, samozrejme, o tom, ako to ovplyvní život nás všetkých.

Tomáš Valenta

riaditeľ Check Point Software Technologies na Slovensku

CyberGame. Raz sa o tom bude hovoriť ako o míľniku pre slovenskú kyberbezpečnosť. Ak udržia autori a organizátori úroveň, vznikne na
Slovensku vzácny precedens.

Ivan Makatura

generálny riaditeľ Kompetenčné a certifikačné centrum kybernetickej bezpečnosti

Malý krok pre legislatívu, veľký krok pre kyberbezpečnosť. Celý polrok sa pripravovala vyhláška, ktorou sa vykonáva zákon o znalcoch,
tlmočníkoch a prekladateľoch. Novelou vzniká znalecké odvetvie kybernetická bezpečnosť. Pomôže to zvýšiť kapacity znaleckých
činností, rozšíri možnosti orgánov činných v trestnom konaní vo vyšetrovaní počítačovej kriminality, umožní efektívnejšie vykonávať
znalecké posudky v ochrane údajov, posudzovaní bezpečnostných opatrení alebo hodnotení zraniteľností.

Andrej Aleksiev

partner a CTO Kreston

Teší ma, že povedomie o bezpečnosti neustále rastie. Vďaka dobre napísanému zákonu o kybernetickej bezpečnosti a aktívnej práci
nielen NBÚ sa „cybersecurity“ dostáva čoraz viac do popredia priorít každej organizácie. Na strane druhej ma udivuje pokračujúci
nezáujem riadiacich orgánov štátu. Ich nevôľa investovať do digitálnej ochrany bude mať v budúcnosti zásadný vplyv na rozvoj našej
krajiny.

Jakub Berthoty

advokát Dagital Legal

Facebook (Meta) dostal v Írsku pokutu 1,2 miliardy eur za porušenie GDPR z dôvodu nedostatočného šifrovania prenosov dát do USA.
Pozitívne na tom je, že musí dôjsť k zmene k lepšiemu a musíme brať cezhraničné prenosy a preverenia dodávateľov vážne.

Andrej Žucha

generálny riaditeľ ALISON Slovakia

Potešilo aj zarmútilo súčasne. Dosah ransomvéru na Slovensku. Potešenie vyplýva z nečakanej osvety a prináša nádej, že sa poučia tí,
ktorých to ešte netrafilo, a začnú sa konečne venovať kyberbezpečnosti. Je mi ľúto tých, ktorí sa teraz trápia s tým, ako ochrániť nevinné
obete útoku pred únikom údajov. Každý kyberincident predstavuje veľké finančné aj personálne náklady a naštrbenie dôvery.

Martin Oczvirk

riaditeľ odboru informačnej bezpečnosti a certifikácie Úrad na ochranu osobných údajov

Smutným konštatovaním je stále rastúci počet kybernetických incidentov, čo sa týka ochrany osobných údajov. Som sklamaný, že štát
stále nevenuje dostatočnú pozornosť vyškoľovaniu v oblasti kyberbezpečnosti zamestnancov verejnej správy ani osvete formou kampaní
v plošných médiách pre menej zručnejších používateľov.

Tomáš Zaťko

CEO, etický hacker Citadelo

Rapídny vývoj v oblasti umelej inteligencie. Jedných potešil, druhých sklamal, tretí sa ho hrozia. Väčšina ho v praxi ignoruje. A pritom ide
o jednu z najzásadnejších zmien – technologických a spoločenských zároveň, aké vo svojich životoch zažijeme.
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Pavol Sokol

vedúci CSIRT-UPJS Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach

Kybernetickú komunitu potešila úspešnosť inštitúcií zo Slovenska vo výzve Digitálna Európa. Evidujeme až osem úspešných projektov
zameraných na informačnú a kybernetickú bezpečnosť so slovenskou stopou. To jednoznačne pomôže v odbornom raste našej
kybernetickej komunity, ako aj v rozvoji európskej spolupráce v tejto oblasti.

Marek Zeman

vedúci oddelenia bezpečnosti informačných systémov Tatra banka

Potešilo ma, že sa Európska únia zaoberá bezpečnosťou umelej inteligencie a kryptomien. Špeciálne ma prekvapilo zameranie na etiku a
vysvetľovanie funkcionalít technológií. Sklamalo ma, že z reakcie to vyzerá, že sa veľmi bojíme oboch nových typov technológií. A
neprekáža nám zaškrtiť časť trhu, aj za cenu fiktívneho pocitu bezpečnosti, keďže iné krajiny takéto škrupule nemajú.

Tomáš Hettych

viceprezident ISACA

Slovenskú kyberbezpečnostnú komunitu určite potešilo, že v jarnej výzve EÚ programu Digitálna Európa uspelo až osem slovenských
projektov. Čo len potvrdzuje, že Slovensko je jedným z najúspešnejších hráčov v EÚ v tejto oblasti. K tejto pozitívnej bilancii určite
prispeli aj aktivity KCCKB, ktoré výzvy aktívne promovalo a ponúkalo potenciálnym žiadateľom pomoc s prípravou dokumentov na
podanie projektov.

Peter Dufek

manažér kybernetickej bezpečnosti ProCare a Svet zdravia

Bezpečnosť sa stáva celoeurópskou spoločenskou zodpovednosťou, preto aspoň za seba by som uviedol potešujúcu informáciu, že
eurokomisia navrhla Akt o kybernetickej solidarite, ktorého cieľom bude posilniť solidaritu v spoločnom krízovom riadení vo všetkých
členských štátoch, a zároveň predstavila Akadémiu kybernetických zručností na zaručenie koordinovanejšej koncepcie pokrytia
nedostatku talentov v kybernetickej oblasti.

Ivan Kopáčik

bezpečnostný expert Gordias

Veľmi ma potešilo, že po mnohých rokoch kyberbezpečnostná komunita dostáva pozornosť a podporu, akú si zaslúži. V Európskej únii sa
vytvára spoločná európska komunita pre kompetencie v kybernetickej bezpečnosti, ktorej členmi sa môžu stať entity zo všetkých
členských štátov. Národné koordinačné centrum SR sa úlohy koordinátora v SR zhostilo s veľkým entuziazmom a kyberkomunita sa
určite má na čo tešiť!

Diana Legdanová

vedúca úseku bezpečnosti Východoslovenská energetika Holding

Úprimne ma potešilo, že sa opäť našli dobrí ľudia, ktorí priniesli na svet druhý ročník CyberGame – od partnerov cez „výrobný štáb“,
odborných garantov až po promotérov. Lebo to nie je „len hra“, je to investícia do našej kyberbezpečnostnej komunity – ďakujeme. Vyše
2 300 účastníkov prejavilo vášeň, nadšenie, vytrvalosť, záujem vzdelávať sa v tejto zložitej téme – to je viac ako 2 300 unikátnych
zážitkov, ktoré prispejú k rozvoju kultúry kyberbezpečnosti na Slovensku.

Roman Čupka

hlavný konzultant Progress a CEO Synapsa Networks

Počas Qubit konferencie v Prahe v máji som mal možnosť spoznať sa a pohovoriť si s veľkým množstvom mladých ľudí, ktorí rozširujú
kyberbezpečnostnú komunitu na Slovensku. A som úprimne rád, pretože problematikou začína žiť širšie spektrum mladších ročníkov a
nie je to len o nás, digitálnych dinosauroch. Pokiaľ sa budeme všetci vzájomne inšpirovať a pomáhať si, myslím si, že sa dá využiť
potenciál tejto komunity správnym smerom.

Roman Varga

manažér kyberbezpečnosti Dôvera, zdravotná poisťovňa
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V ostatnom období pribúda obetí kyberpodvodov. A to aj napriek mierne rastúcemu povedomiu o hrozbách a novým technológiám na
ochranu používateľov. Kde robíme chybu my odborníci? Sú fakt útočníci takí dobrí, alebo sú používatelia proste naivní, nepoučiteľní či
nepozorní? Mal by poskytnúť štát kapacity a technické vybavenie na ochranu pred útočníkmi v štádiu pokusu? Na túto otázku hľadám
partnerov na riešenie už celý polrok.

Július Selecký

senior technický špecialista ESET

Som prekvapený, že aj keď je smernica NIS2 témou každej IT konferencie posledného polroka, stále nie je u nás k dispozícii na
nahliadnutie aspoň prvotný návrh legislatívnych zmien. Ide o dôležitú legislatívu, ktorá má priamy dosah na bezpečnosť krajiny či
občanov. Na porovnanie s ČR, NÚKIB už odoslal návrh nového zákona o kybernetickej bezpečnosti do medzirezortného
pripomienkového konania.

Ján Grujbár

generálny riaditeľ Aliter Technologies

Naše skúsenosti v prvej polovici roku 2023 sú, bohužiaľ, prevažne negatívne. Z posledných konferencií a workshopov nám vyplýva, že
kým vládne organizácie – niektoré – vedia, že majú nedostatočnú ochranu proti kybernetickým útokom a snažia sa túto situáciu riešiť –
rýchlosť a úspešnosť teraz bokom, tak napríklad prevádzkové technológie či malé a stredné podniky ešte ani len netušia, ako zle sú na
tom z hľadiska kybernetickej bezpečnosti.

Filip Pásztor

bezpečnostný konzultant auditori.it

Sprístupnenie nástrojov umelej inteligencie zjednodušilo podvodníkom a hackerom prácu. Zároveň široká ani odborná verejnosť si často
nie sú vedomé možností umelej inteligencie, a dokonca desať percent našich spoluobčanov ani netuší, že existuje. Namiesto toho, aby
sme reagovali na nové trendy a vývoj, kyberkomunita u nás bojuje s veternými mlynmi a snaží sa vysvetliť, že kybernetická bezpečnosť je
vôbec potrebná.

Matej Síleš

manažér IT bezpečnosti UPC BROADBAND SLOVAKIA

Mňa osobne teší, že sa kyberbezpečnosti začala venovať zvýšená pozornosť, a to najmä v mediálnom priestore, a zároveň vznikajú
aktivity na školách všetkých stupňov, ktorých cieľom je výchova k bezpečnému používaniu digitálnych technológií. Tento jav je veľmi
nápomocný pri budovaní bezpečnostného povedomia širokej verejnosti, čo je v časoch, keď veľa citlivých procesov a transakcií prebieha
v online priestore, kľúčové.

Miroslav Chlipala

partner Advokátska kancelária Bukovinský & Chlipala

Pozoruhodnou udalosťou je revolučný vstup systémov umelej inteligencie do každodenného života. Snahu o právnu reguláciu systémov
umelej inteligencie, ako aj reguláciu zodpovednosti za škodu, ktorú spôsobia, hodnotím ako pozitívny a potrebný krok. Otázkou ostáva,
ako tieto systémy ovplyvnia nazeranie na rozsah a kvalitu opatrení, ktoré je potrebné implementovať na zachovanie dostatočnej miery
kyberbezpečnosti a kyberodolnosti.

Rastislav Janota

riaditeľ Národné centrum kybernetickej bezpečnosti SK-CERT

Pretrvávajúca neochota pristupovať ku kybernetickým incidentom otvorene a komunikovať ich existenciu férovo je pre mňa dlhotrvajúcim
sklamaním. A to tak zo strany štátnych organizácií, ako aj súkromných firiem. Také to slovenské „keď to zatlčiem, tak sa to nestalo“ je pri
kybernetických incidentoch veľmi nebezpečný prístup. A to dokonca aj od organizácií, kde je táto povinnosť priamo zakotvená v zákone.
Tento prístup okrem iných problémov priamo ohrozuje zákazníkov a partnerov a spôsobuje škody aj u nich.

Stanislav Smolár

manažér oddelenia bezpečnosti Soitron

https://monitora.sk/
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Najpozitívnejšie vnímam aktivity Kompetenčného a certifikačného centra kybernetickej bezpečnosti, ktoré veľmi ovplyvňujú tvorbu a rast
kyberbezpečnostnej komunity na Slovensku. Dokázali bez prehnanej byrokracie alokovať priame EÚ dotácie na kyberbezpečnosť pre
slovenské subjekty, čo považujem za obrovský úspech a dobrý základ pre ďalší rast slovenskej expertízy v tejto oblasti.

Dominik Procházka

riaditeľ odboru bezpečnosti AGEL SK

Rastúci trend využívania AI chatbotov. Na jednej strane ponúka možnosť pomôcť v najrôznejšej forme, napríklad pri úpravách skriptov a
hľadaní chýb v softvéroch, pri automatizácii a podpore pre rôzne profesie, čo prispieva k zefektívneniu práce. Na druhej strane je to
alarmujúci potenciál zneužitia týchto technológií pre kybernetickú kriminalitu, čo predstavuje obrovské riziko.

Timea Tomčová

manažérka informačnej bezpečnosti Poisťovňa Union

Keď som koncom mája listovala v Správe o kybernetickej bezpečnosti v Slovenskej republike za rok 2022, ostala som veľmi nemilo
prekvapená. Správa poukazuje na to, že v niektorých významných sektoroch kyberbezpečnosť stále nie je pochopená a aplikuje sa
povrchne. Čo mňa ako zákazníčku daných inštitúcií znepokojuje asi najviac, je to, že tento stav pretrváva dlhodobo a nenastáva
zlepšenie.

https://monitora.sk/
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Motýle exotických trópov  
  30. 6. 2023, 2:07, Zdroj: kamdomesta.sk , Sentiment: Pozitívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: UPJŠ

Dosah: 2 607 GRP: 0,06 OTS: 0,00 AVE: 313 EUR 

Košice-Sever, Botanická záhrada UPJŠ

Piatok 30.06.2023, 09:00

Pozývame Vás na výstavu živých tropických motýľov, ktorá sa uskutoční v skleníku Viktória v dňoch 19. mája až 2. júla 2023 v čase od
9.00 do 17.00 hod.

Výstava bude doplnená predajom preparovaného hmyzu počas víkendov, ktorý zabezpečí Michal Zachar ( Entotera ).

Dovoľujeme si Vás upozorniť, že posledný vstup na výstavu motýľov bude umožnený o 16:30 hod.

Portál www.kamdomesta.sk nie je organizátorom uverejňovaných podujatí a preto nezodpovedá za zmeny uskutočnené organizátormi.
Odporúčame preveriť si vopred termín a čas konania podujatia priamo u organizátora. Na niektoré akcie je potrebné sa prihlásiť vopred.

Zdroj: Botanická záhrada UPJŠ

https://monitora.sk/
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Legendárne automobily ťahom štetca  
  30. 6. 2023, 3:52, Zdroj: kamdomesta.sk , Sentiment: Pozitívny, Téma: Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, Kľúčové slová: Univerzita Pavla

Jozefa Šafárika v Košiciach
Dosah: 2 607 GRP: 0,06 OTS: 0,00 AVE: 337 EUR 

Piatok 30.06.2023, 09:00

Iné termíny

Termín výstavy: od 4. mája do 17. septembra 2023

Miesto konania: výstavné priestory, Slovenské technické múzeum, Hlavná 88, Košice

Slovenské technické múzeum a výtvarník Vladimír Lengyel pripravili nielen pre fanúšikov motorizmu výstavu LEGENDÁRNE
AUTOMOBILY ŤAHOM ŠTETCA, ktorá bude sprístupnená pre verejnosť od 4. mája 2023. Ide o prierezovú výstavu výnimočného
košického výtvarníka Vladimíra Lengyela, ktorý sa venuje maľbám ikonických automobilov svetových značiek.

Vladimír Lengyel (1979) sa narodil v Košiciach a vyštudoval britské a americké štúdia na Univerzite Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach.
Venuje sa najmä maľovaniu ikonických automobilových scén za použitia prevažne akrylových a olejových farieb. Vystavoval nielen v
Bratislave či v Košiciach, ale aj v Budapešti a v Prahe.

,,Od malička ma zaujímali autá, som milovník klasických tvarov automobilov 60. a 70. rokov, ktoré sa už vytrácajú. Rozhodol som sa
maľovať úplne náhodou, maľujem ikonické automobily, legendárne momenty z pretekov, známe budovy, ale aj portréty,“ približuje autor
Vladimír Lengyel.

Priaznivci výtvarného umenia a krásy legendárnych automobilov sa môžu tešiť na autorskú komentovanú prehliadku výstavy, ktorá sa
uskutoční v sobotu 20. mája 2023 o 15.00 hod. vo výstavných priestoroch múzea.

Portál www.kamdomesta.sk nie je organizátorom uverejňovaných podujatí a preto nezodpovedá za zmeny uskutočnené organizátormi.
Odporúčame preveriť si vopred termín a čas konania podujatia priamo u organizátora. Na niektoré akcie je potrebné sa prihlásiť vopred.

Zdroj: stm-ke.sk
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